
Iktatószárnr: PH/l 00- /2:.020.

JEGYzőx:Öi\Yv
AmelY készÜlt Iklad KÖzség Önkormányzat Képviselő-testületének 2020.július 03-án 18:00Órakor az lkladi Pol gármesteri Hivatal tárgyaló-ternrében me gtartott nyílt ülésén.
Jelen vannak: Ungi JÓzsef polgármester, Filó GÉibor képvislelő (alpolgármester), BraunnéWildmarrn Tünde.képlis9lő (alpólgrirmester), Budai József képvi..Ü, rű Úolitu képviselő,Madarász Balázs képviselő.

Meghívottként.ielen van:
dr. Bak Imre jelgyző,
Galbavi Mónika j egyzőkönyw ezető,
Mayer József NNÖ elnöke.

[A jelenléti ív jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.]
Ungi JÓzsef Pol,gármester kÖszÖnti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a 6 képviselőből 5 főmegjelent, ÍgY a testületi ülés határorátkép.r. Fekeii catuavi Únikát a jegyzőkönyv
vezetésére, A kikÜldÖtt meghívóban foglaltaknak megfelelőenjavaslato tteszazalább olvashatónaPirendre, illetve javaslatot tesz annak kiegészítélíére, 3. po;ntként zárt ülésen tárgyalná atestÜlet a szociéilis segélY kérelmeket. Kéri a-képviselőLet, hogy alrinek javaslata van, tegyemeg.

NvíIt ülés:
Napirendi javasl|at:

l ) ]kla d Község Önko rm án y zat 2019, évi zárszánr adási ren d elete
Előadó: Ungi József polgármester

2) Iklad KÖzség 
_ 
Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 1t20l9(I.14.)önkormányzati rendelet módosíiása

rendelet módclsítása
Előadó: Ungi József polgármester

3.a.) Gödöllői R,endőrkapitányság 2019. évi beszárnolója
Előadó: Farkers Imre r. ezredes, mb. kapitányságve,zető"

3.b) Gödöltő Hivatásos Tűzoltó-paranc§not<ság 20 lg. évi beszámolój a
Előadó: Llngi József polgárméster

4,) Aszód Kistér'ségi Gondozási Központ Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 2019, évigyermekvédelmi beszámolój a.
Előadó: Ungi József polgármester

5.) Eryebek

A polgármester javasolt_ tesz 6. napirendi pontként zárt ülés rrnegtartására, majd felteszi akérdést, van e varlakinek hozzászólása, javasiat a az elffioztawpz.
A képviselők eg.yet értenek a napirendi pontokkal.

A KéPviselŐ-tesl;Ület a naPirendi javaslatot 6 igen, 0 nem szavazattal,0 tartózkodással _eryhangúIag - elfogadta.
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Nvílt ülés:

1.) Irr,^ln KözsÉc ÖNr<rcnuÁrw7:,AT 2019, Évl zÁnszÁvllmÁsr RBIvDELETE

2.) Iru,nn KözsÉc ÖxxonnnÁNvzar 2019, Évr xör,rsr:cvrrÉsÉnól szÓlÓ
(I l 20 19 (L 1 4) önxonvrÁxyznl,I REND E r.r r pr óp o s ír.,i lsa

Előadó: Ungi József polgármester

Ungi József:
A javaslatom, hogy a két napiirendi pontot együtt targyaljuk.

dr. Bak Imre:
Azá|lamháúartásrő| szóló 2011. évi CXCV. törvény írja elő az önkormányzzúokzátszétrnadás
készítési kötelezettségét és képviseló-testület elé terjesztésének rendjét. A zétrszátmadás

készítésével összeft,iggésben további szabályokat állapít megazál|alnhánatásról szóló törvény

végrehajtásáról szóló 368l'2C11.(XII.31.) kormányrendelet, valarnint ail, á||amháaartás

számviteléről szóló 4l20l3.(I.11.) konnányrendelet. Az á|talános szabál1,okat felülírva a
veszélyhelyzetmegszűnésével összefi,iggő átmeneti szabályokról és.iárványügyi készültségről
szóIő 2020. évi LMII. törvélny 6. §-a 1kimondja, hogy ha a helyi önkormlmyzato e törvény

hatálybalépéséig nem rendell,1ezik a2019. költségvetési évre vonatn<ozó elfogadott és hatályos

zárszámadási rendelettel, akkor a zár:izámadási rendeletet úgy lr.ell az önkormányzatnak
elfogadnia, hogy azlegk,ésőbb az e törvélny hatálybalépését követő 30. napon hatályba lépjen.

Tekintettel arra, hogy 2a2}.június 18. nrryján napján a veszélyhelyzet megsziintetésre került, a

zárszámadásról szóló határozatot a fenti hataridő figyelembevételéve,l kell a tisztelt Képviselő-
testületnek elfogadnia. A 

'|.0l9. 
évi zárszitmadás az önkormanyzatunk bevételeinek és

kiadásainak teljesítését a 2019. dec,ember 3l-i állapotnak rnegfelelően a módosított

előirányzathoz viszonyítva rnutatja be, a költségvetéssel összehasonlítható szerkezetben. A
záttszámadás keretében kerül bemutatásra, az önkormányzatunk vag1,onkimutatíisa is.

Majer Kinga:
A zlnszámadások elfogadását a rende],etek szerint július 18-ig kell megtenni a képviselő
testületnek. Az szakmai e,llenőrzése megtörtént, a kiktildött anyagot mind a Magyar
Államkincstár, mind a Belüg,iminisztérirrm pénzügyileg mar jóvahagyta. Aziíllarri normatívák
felhasználását a MÁK leellenőriáe és aú. is jóvahagyta. A 2019 évi els:zámolásbÓl plusz

2.219.000 Ft többtettámogatlis került ig(inylésre azárszámadással eg,yütt, amely,et a MAK már

el is utalt a bankszámlára. A,mi 20l9-ben az eredeti e|őirányzatltcrz képest rnódosulás volt, a

polgármesteri Hivatal részérőI, a válasáásokkal kapcsolatos elszámrrlások, ez mind kiadási és

bevételi oldalon megjelenik a hivatalnál. A válasáásokkal kapcllolatban az elszámolások
megtörténtek és a kifizetések és a támogatások is rendben lezajlc,ttak és rl két válasáás is

rendben lebonyolításra került|.

Az óvodánál váItozás 1énye6;ében nem volt, |étszámgazdálkodásábirn változ:ás nem történt, a

2019. évi szakmai munká_iát lényeg(lben teljes mértékben ellárta. Az ezekhez rendelt

költségvetési fonások felhas:ználása megtörtént, ennek ellenőrzése a Kincstá: részéről rendben

volt.

Az önkormányzat előirányzzatai 2019. évben 356 millió forinttal emelkedtek az eredeti

előirányzathoz képest, ennek. több tényelzóje van, az e|őző évi mara<lvány át,,ezetése 68 millió
forintban történt meg. Töbtllet állami támogatást kapott az önkormányzati 19 millió forint
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összegben, köz;foglalkoztatásra kapott plusz tiimogrltást 2,7 milliő forint összegben, valamint
304 millió forirnt Összegben pátyázatot nyert el az tink orményzat Itt a bölcsőde kiaiakítására,utak felújítására, orvosi eszközök beszerzésére, és a művelődési haz tetőcseréjének
megvalósításám nYert plályéaatot az önkormányzat. A pátyazatok egy részével elszámolt már
az ÖnkormánYzat, azok" az elszímolások rendben -.gtti.téntek, liiszafizetési kötelezettség
nélkül.

A bÖlcsőde kia]takítása_pedig jelenleg is folyamatban van, a pányazati összegek megérkeztek a
bankszáml éra, azok felh,asználása pedig 2020-202l -ben torténif maj d meg.

Az eredeti kÖltségvetésben hitelfelvétellel is szárnolt az eli'ző képviselő-testület, ez egy
biáonsági garancia volt, arra nézve, hogy amennyilrcn apályázatot Ónerejét nem fogja tud-nibiáosítani, vagY finanszírozási problémak merü.lnek iel-a pályazatoi megvalósításával
kaPcsolatban, alkkor egy hitelfelvétel lehetőségét is tervezte. Mivel ez a hitel nem kenilt
felvételre, 53 nrillió forinttal csökkentetttik a kóltsélgvetést, valamint egyéb módosító tételekvoltak l0 mil]tió forirrt összegbe. Ezek olyan bivételek és kiadÖk, amelyek egyéb
elszámolásokkal kapcso latosak.

A személYi jellr:gú kifizetések ll9 %-ban teljesültelk. Itt a módosulás a közfoglalkoztatással
kaPcsolatos kiadások a legjelentősebbek, de enne]k bevételét az államtől teljes egészében
megkaptuk.

Dologi kiadások 9l Yo-banteljesültek, az ellátottak p,énzbeli hozzájárulása39 %o-ban.

A beruházások rls felújítások a pályázatokkal kapcscrlatosan 260 oÁ-banteljesültek, mert hogy
a pály ázatok évlcözben kerültek átvezetésre a költség vetésben.

A maradvánY iisszegét az éves kiadások és bevételek összege adja és ez Iklad Közsés
OnkormánYzata tekintetében 246.078.148,-Ft, de ez feladattal terlrelt -araauany. ig,li3
millió forintot kell a bölc,sőde kialakításával kapcsolertban feladattal terhelten átvezetni a2020_
as kÖltségvetésben, valarnint zárolni sztikséges a zokaí a2020. ér,i kormány zati intézkedések és
az egYéb kialakrrlt helYzetekkel kapcsolatban, a gépiárműad ő 40 %o-át, valamint az iparűzési
adó csÖkkentésével kapcsrclatos tételeket, valamint egy 12 mill.ió forint, amely már feladattalt"lh.T kÖtelezettség.vállalást jelent. Így aszabaa múáavany, ami a 2121-askoltségvetésébe
átfordul, az25 millió forirrt összeg lesz. Ezek elsősorban.rirrté^ apályázatok önerejét fogiák
biaosítani 2020 évben is.

ÍgY a rendelet fo,Össze ge'7()5.927.000.-Ft önkormányzati szinten,, és erre módosítanánk a2020_
as költségvetési,rendelet foszímait is.

Ungi József:
KÖszÖnÖm széPen. Megkérem Kiss Mónikát, aPénziigyi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a
bizottság álláspontj át.

Kiss Mónika:
FigYelembe véve, hogy a költségvetési szervek ellenőrizték és jóváhagyták, valamint, hogy aBizottság megtárgYalta és a feltett kérdésekre megnyugtató válászokaűapott, javaslom, hogy
a képviselő testü.let fogadja el a20l9-es évi beszaáólOi.

Ungi József:
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Megkérdezem a testületet, van ehozzász:ólni valója a beszámolóhozi'

Szavazásra feltett döntési javaslat:

,,Kérdezem a kepviselő-testületet, hotry az elhangzott pénzügli beszámolót el tudja e

fogadni?

Iklad Község Önkormányzatának l(épviselő-testülete 6 igen, 0 nem szavazatta|, 0

hrtőzkodással - egyhangúlag- az alábbi rendeletet bozzaz

25t2020. (VlI.03.; Öt<t határozat

,,Kérdezem a kepviselő-testületet, ho6y az önkormányzat 20I9. év,i zórszátnadási rendeletét
elfugadja-e?

Iklad Község Önkormány,zatának Képviselő-testülete 6 igenn 0 nem szavazattal, 0
tartózkodással - egyhangúl^g- a7. alábbi rendeletet fogadta el:

Iklad Község Önkormányzat312020.(VII.06.) önkormányzati rendelete Iklad Község
Onkormányzat 2019. évi költségvetési rendelet végrehajtásáról

Iklad Község Képviselő-testülete testülete ll20l9,(W,l4.) öntriormány:zati rendeletével
elfogadta a2019. évi költségvetését, amrllynek teljesítését az alábbiak szerint fogadja el:

1.§

A képviselő-testület az Önkormányzat 2019,. évi bevételeinek teljesítését iinkormrinyzati és

intézményi szinten a bevételek fonásonkénti részletezését, főbb jogr:ímcsoportonként

önkormany zati és intézményi szinten a rnellékletb en rész|etezettek szerint

Ikl ad Község Önkorm ény zat esetében 7 I 9 . I7 4 .7 84, -Ft összegben

Ikladi Német Nemzetiségi Óvodrl és Konyha esetében l26.536.852,-tlt összegben

Ikladi Polgármesteri ]livatal 29 .:163 .I7 8,-Ft összegben fogadja el.

2.§

A képviselő-testület az Önk.orményzat 2019. évi kiadásainak teljesítését iinkormányzati és

intézményi szinten a kiadások fomásonkénti részletezését, ftibb jogr;ímcsoportonként

önkormányzati és intézményi szinten a rnellékletben részletezettek szerint

Iklad Közsé g Önkorn,Ény zat ese tében 47 3 .09 6.636, -Ft összegben

Ikladi Német Nemzetiségi Óvodla és Konyha esetében 126.130.565,-Itt összegben

Ikladi Polgármesteri Flivatal 29363.I79.-Ft összegben fogadja el.

3.§
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A kéPviselŐ-tesitÜlet 2019. évi maradvényátaz önkorm ányzatnál és azintézményeknél a
mellékletbe n r é,szletezettek szerit

Ikladi Község Önkormán y zatnál 246.07 8.t 4,-Ft össizegben fogadja el,

, l85.093 .220 Ft (Bölcsőde fejlesaése) K71,1iK74 rovaton
' a fennmaradó 60.984.928 Ft-ot K513 rovatrar tartalékokra kell átveze tni a 2020. évi

költségl,etésben.

4.§
Ez a rendelet a kihirdetését kÖvető napon lép hatályba. A kihirdetés napja: 2020.július 06_a.

Iklad. 2020.július 03.

Ungi József ,s. k. ,

polgá.nnester
dr. Bak Imre s. t ,

jegyző

Szav azásra fqllgtt döntési 
.i avaslat:

,,Kérdezem a kéPviselŐ-testületet, hogl a 20]:?, évi költse:gvet<|sről szóló önkormányzati
r e nde l e t mó do s ít ás ót e lfcl gadj a- e ?

Iklad KÖzség ÖnkornránYzatának Képvíselő-testülete 6 ligen, 0 nem szavazattal, 0tartózkodáss aI .- eryhangúl ag - az alábbi rendelet m ódosítás J hozza:

Ilkla d Ki5zség Ö n ko rm á nyzat Blépviselő-testü leté ne k

IkladKözségrŰ';;:r.$*i:l.T*ffi :{;3i'r:";lii|§,,,",Evetésérőlszóló
1 120|19.(L 1,4") Ön k ormányzati ren rteletének m ód osításá ró l

Iklad KÖzség ÖnkormánY'zataazAlaptörvény 32. ciklr:. (2)bekez,tésében meghatározott eredetijogalkotói hatáslcÖrében, az Alaptörvény 3i. cikk (l)'Úekezdés f) pondában megh atározottfeladatkÖrében eljárv1 az _Önkormányzat 2019. er,,i- tottsegveteseiot szóló ll20lg.(I.14.)rendeletét (a tovÉtbbiakban : Rende let) az alábbiak szerrint módósítj a:

1.§
A Rendelet 2. §-linak helll§|g azatábbiaklépnek:

2 § ('l A kéPviselő-testület Iklad Község önkormany zatinak önkormányzati szintenÖsszesített 2019. Óvi költségvetési ffiösszegét: jos.gz,l.gs6 Órintban arrapitia meg.(2) Az önkorményzati szinten összesített kiltségvetés fti sámai:
a) a költségvetési bevételek összege: 564.rs7.485 forint,
b) a költségvetési kia<tások össze§e: 564.287.48]! forint,
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c) a költségvetés egyenlege - a költségvetési bevételek és költségvetési kiadások különbözete -

: 0 forint.

2.§

A Rendelet 2. §-a azalábbi (3) bekezdéssel egészül ki:

(3) A Képviselő-testület a ktiltségvetési szervek bevételi és kiadási
szerint állapítja meg:
Önkormányzatelőirányz.ataintézményilinanszirozásnélkül
Ikladi Polgármesteri Hil,atal
Ikladi Német Nemzetiségi Napköziotthonos Óvoda és Konyha

főösszegét a következők

564.28,7.485 Ft
32.307.475 Ft

I29.20,4.25I Ft

3.§

Az előiranyzat módosítasok részleteit a lendelet 1-3. mellékletei tartalmaz-zák.

4.§
zárő reldelkezések

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. A kihirdetés napja: 2020.július 06.

Iklad. 2020.július 03.

Ungi Józseí s. k.,

polgármelster

F'elelős: Ungi József polgárnrester
Határidő:

dr. Ejak Imre s. fr.,

1,1gyző

3. GönölLóI RrNDónra.prrÁtwsÁc 2019. Évr gnszÁMoLóJA

Ungi József:
Köszöntöm Farkas Imre ezredes urat, a Gödöllői Rendőrkapitrinyság vezetőjé1:.,köszönjük, hogy

elfogadta a meghívásunkat. Megkaptuk a beszámolót előzetesen, ugyan olyan alapos, mint a

tavalyi és külön köszönjiik, hogy meglbontotta a megyei jelentest és kiernelte az Ikladdal
kapcsolatos információkat. Kérem, hogy pár szóban beszéljen a beszámolórÓ,l.

Farkas Imre:
Természetesen. Köszöntöm önöket és köszönöm azt is, hogy személyesenL is köszönthetem

önöket, hiszen nem találkoáunk a választások óta.

Magamról: 27 éve dolgclzom a Gödollői Rendőrkapitanyságon,tavaly novemlberben bínak meg

annak a vezetésével.

Korábban is voltam mar beszámolni és azt gondolom, hogy évente egyszer ktltszer ezt meg kell
ejteni, hiszen érdemes átbeszélni a problémakat. Bármennyire is úgy látszik itt a beszámolóban,
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hogY Iklad a tléke szigete, de azért biaos vannalt problémák, felvetések, amik kérdésként
felmerülnek.

A tavalYi év a kaPitányság életében szokványos év volt, csökkent a bűnügyi szám,ügyszám, ha
nem lett volna az a bizonyos okirathamisítási ügy, amely 2600 ugyiiátszámot generált. A
csökkenés Iklaclra is vonatkozik.

A beszámolóban egy ügy nem szerep"|, *ikladi dohánybolt ellen elkövetett bűncselekmény,
ami nincs |ezér:raés a minősítés is kérdés még.

A loPások, betöréses loPások és vagyon elleni bűncselekmények jellemzőek,itt ez sem igazán.

KÜlÖn ÖriilÖk, lrogY. Ikladon 
92 sem jellemző. Ez kiiszönhető a legtap asztaltabb helyi körzeti

megbízottnak is, aki komoly helyismerettel is rendelkezik, köszöúeiő, é. sokan fordulnak ishozá. Leginkább az Ő munkájanak tulajdonítom ezt aközbiztonsági heiyzetet.

KÖszÖnÖm és megtisáelve is vagyok vele, hogy az iinkorm ényzatnakis megtesz mindent az ő
munkájának és a rendőrőrs munkájának segítéie érdr:kében.

Amiről még beszélnünk kell és biáos, hogy itt is problém a, az a közlekedési morál, a
kÖzlekedési hel;rzet. Ugyan nem országos átmenő torgatom van itt, de biztos mindenki éizi,hogY a délutáni, reggeli órakban illehetetlene,Jii a közlekedés, illetve az átmenő
tehergéPjárművek forgalma megnövekszik. Jellemz(i a gyorshajtás is. Két helyszínen tudunk
mémi a települélsen, illetve tengelyterheléses mérés is za}úr itt. 

-

NéhánY gondolert a 2020-as évről is, az elmúlt hórurpokban mris fe]adatok kerültek előtérbe.
200-2020 személlYt kellett, ellenőrizniink a Covid kaicsán és visszavonultak a bűnelkövetők,
azonban az utóbbi időben Újra előkerültek ezek u .r,jl.k oények is. Egyre több újra a baleset,
lopások, stb.

Kérem, hogY amennYiben lehet, továbbra is támogasslák a munklinkat mind a képviselő testület
is és a helyi lakosok is.

Ungi József:
A kÖrzeti megbízlott irodája még közös pont, itt, a hivaltalban biáosítunk helyet aszámára.péter
munkájával teljesen_meg vagyunk elégedve, szinte napi kapcsolatban vagyunk. Van még egy
kÖzÖs ÜgYtink, el;Y elhagyott autóval kápcsolatosan, aki .gy}ék. eső utcáÜan hagyta azautőját,
a tulajdonosnak szóltunk, <le nem tudjuk mikor viszi el. -'

Farkas Imre:
Van rajta rendszím, akkor rendőrségi ügy.

Ungi József:
tt'tég e_g,Y kÖzÖs iigYtink van, a közlekedési morál. A falunk fo utcájanak azutburkol ata egyrerosszabb és rolSsz&bb, és már szerettem volna leülni u ,.ndő.kapitrinysaggar és akatasztrófavédelemmel, vagy éppen a közúttal, hogy egy olyan rnegoldást k.il.n. találni, ami
lassítja a forgalnrat, mi is ötleteltiink. De annyiru [Órté"y á ffiutunl, nogy Á körforgalmat,
sem jardaszigetet, nem tudunk kialakítani.

Filó Gábor:
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Mar egy éwel ezelőtt is beszélttink arró.[, hogy írjunk aközűtkezelö részére eg1, olyan levelet,
atrlelyhez az Ön támogatását szeretnérk kérni, hogy közlekedési biztonság szempontjából
indokolt lenne a falu két beérkező szakasán forgalomlassítót építeni. A Galgamácsa felől
érkezők egy teljesen egyenes szakasztrn érkeznek, ott az út egyik oldala lakott és nagy
sebeséggel érkeznek, Aszód felől pedig )lejt azűt.

Ungi József:
Ott gyalogos forgalom is van, egy üzem kapcsán.

Filó Gábor:
Ha ímánk mi egy ilyen levelet, tudnánk egy rendőrségi támogatást kapni közl,ekedés biaonsági
szempontbó1?

Farkas Imre:
Volt nem oly rég egy csúnya baleset Galgamácsa felől, amely azt mondja, mindegy, hogy hol,
aki hajlamos a gyorshajtásra az nem vilasztja meg hol. Azonban, ha van egy több oldalról
támogatott ügy, akkor természetesen köiilekedésbiaonsági támogatást tudunll adni, elsősorban
a Pest Megyei Rendőr-fokapitanyság, hal feljebbről kellene ezt alátámasztani.

Korábban készítettünk mar igényfelmérést a hatáskörbe tartoző településeken, és javaslatokat
tettünk, hol milyen megoldásokkal lehet segíteni.

Ha mar a tavalyi évben is felmerült, akkor lépjtink mindenképpen, hogy megtegyük, amit meg
lehet.

Ungi József:
Napi szinten 8-10 teherautó megy át a fblun egymást követve és amikor megkérdeztem, hogy
hová tartanak, akkor Nógrádkövest nevezték, meg, ugyanis ott megnyílt a kőbánya. Valami
elkerülőt jó lenne találni nekik nekil,; mert nélkülük is rongálódik az űt, velük pedig
egyértelműen.
Jó a kapcsolat a váci székhely,ű állami kö,zút kezelővel, szinte azonnal válaszolnak a leveleinkre
és jönnek is - kátyíztak nem is olyan régen.

Filó Gábor:
Annak idején a top 3 közé tettiik a főút megjavítasát, illetve az útjaink megújítását ebben a
ciklusban, mindenképpen megtaláljuk a megoldást. Azok, akik a főú1.on laknak, igen
megnehezí tik az életüket.

Farkas Imre:
Sajnos az utak karbantartása nagy terhet ró az önkormány,zatol<ra, anyagilag szinte
kivite leáetetlen a folyamato s j avítas, hacsak nincsenek pály ázatok.

Vannak olyan projektek. ahol a kivitelezr5 felméri az útvonalat, azérintett épületeket és a projekt
befejeáével szintén, akárt pedig finanszírozza,tehát be van tervezve.

Ungi József:
Nagyon köszönjük, hogy elfogadta a me,ghívásunkat és a beszámolót is.

25 l2020.(V| I.03.1 Öt<t határ onat



szímozási elíriás miatt nincs határozat.

S zav azásr a l elteg!_döntésij avasb!

,,Kérde:zem a kéPviselŐ-testületet, hogl a Gödöllői Rendőrkapitányság beszámolóját a
t e stül e t e lft gaa.|j a- e ?

Iklad KÖzség ÖnkormánYzatának Képviselő-trcstülete 6 igen, 0 nem szavazattal, 0tartőzkodássalL- egyhangúlag - elfoga djá azalábbit:

26|2020.(VII.03.; ÖXt határozat
lklad Kcizség Önkormányzat Képviselő-testülete ar Rendőrségről szóló 1994. évi )o(xv.tÖrvénY 8, § (4) bekezdésére figyelemmel megtarg;,yaltaa coJottoi Rendőrkapitányságnak atelePÜlés kÖzbi:ztonságának helyzetéről, akozÉinÖisag érdekében tett intézkedésekről és azazzalkapcsolatos feladatokról szóló 20lg. évi beszámoio;át és aztelfogadja.

Felelős: Ungi József polgármester
Hatíridő: közlér;re azonnal

4, AszÓo KrsrÉnsÉGl GoIYDozÁsI KözpclNr Csar,Án- rs GyrnvrEKJóLETI
Szor,cÁlAT 201 9. Évr cynnurKvÉDELMI B[szÁMoLóJA

Ungi József:
Felkérem Hrncsiár Pálné Zsuzsát,hogy a 2}tg.évi beszímolót szóban is ismertesse a képviselőtestiilet felé.

Hrncsár Pálné:

$ c;afa;egítő által védelembe vett_ család egy \/an, napi szintű gondozást igényelnek.UgYintézést és támogatást ősszel 3-4 csaláá" ,elenY.i iskola kezdés előtt. A MáltaiSzeretetszolgálat:boz és a Coophoz intézttink ,.gítiiogíerést, támogatás iránti kérelmet, deválasz sem érkez;ett.

l0 kg-os élelmiszercsomag évente kétszer érkezik,amelyet én osáok szét acsaládok között.Egy család kért iskolataskát, amelyet végül egy kúali üziettől kaptunk.

Általában a, telrepülésre beköltözött családok igélryelnek több íigyelmet, segítséget ésgondoást, ők általában már valamilyen előzmenny-et j*.^et.

A családsegítőnek v_annak ingyenes szolgáltatásai, amelyek a családterápia, pszichológiaitanácsadás, mely két hetente érhető el 4 óóan. visszajáró kliensek vannak.

A családteráPia során Parkapcsolati pro_blémákkal, anya-gyerek kapcsolattal foglalkozunk,melY általában eg;y hónapig tart,házif;tadatokkal, -"lJ "i,i" követéssel.

Ungi József:
Ugy vesszük észre,hogy jó a jelzőrendszer.
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Hrncsár Pálné:
|gen, aziskolában kifejezetten, ott kell is, az óvoda megoldja intézményen belül.

Kiss Mónika:
Miben tudunk segíteni?

Hrncsár Pálné:
El kell mondjam, hogy nagyon jó a kapcsolat az önkormányzattal. Gyerektábort szerveziink
közösenjúliusban és augusáusban. Kislétsámú csoportokkal, szabadtéri prog,ramokkal, hiszen
a jelenlegi járvanyügli helyzetben nagyon szigoru szabályok vonatkoznak egy ilyen ábor
leÜonyolítására. Az ÁNTSZ felé jelentési kötelezettségiink van, ők ellenőrizni is érkeáetnek
az adott időszakban. Biztosítani kell az alapvető higiénés sziikségleteket, illetve azon felül a

kézfertőtlenítő hasmálatát, napi takarítfult azeszközök fertótlenítésével, stb.

Mayer József:
A Német Nemzetiségi Önkormányzat beszerzi és finanszírozza a higiénia biztosításához
szükséges eszközöket és kézfertőtlenítől.1et. Milyen mennyiségben sziikséges'l

Hrncsár Pálné:
Köszönjük szépen, ezalétsámtól ftigg, llájékoztatást a tábor megkezdése elöű:tudok majd adni.

Mayer József:
A sportkönel kell majd egyeáetni a pálya igénybevételével kapcsolatosan.

Ungi József:
A gondnok minden segítséget meg fog adni.

Mayer József:
Bérleti díjat kell e fizetni?

Ungi József:
Nem.
Zsuzsi, köszönjük szépen a besámolót és az információkat. Szeretrre e valaki még kérdést

feltenni? Ha nem akkor aza]rábbiről kérrlm szavazntnk:



ll

" Kérde:zem a kéPviselŐ-testÜletet, hogt az Aszód Kistérségi (}ondozási Központ Család_és GYerme'tcl-Óléti SzolgáIar 2019. évt glermŐ-kvédelmi beszámolóját a testüleí elftgadja_e?

Iklad KÖzség ÖnkornránYzatának Képviselő-testülete 6 igerr, 0 nem szavazattal, 0tartőzkodással - eryhangúlag - elfoga dja azalátlbit:

27 /2020.(vII.03.; Ö.t<t határozat
lklad KÖzség lÖnkormy:vzat Képviselő-testülete ,A, gyermekek védelméről és a gyámügyiigazgatásről szóló 1997. évi XXK. törvény 96. ii 1§ betezaésére figyelemmel az Asződ,Kistérségi Gondozási Központ Család- és Gyermerqioieíi §zolgálat 2u9: é;i;yermekvédelmibeszámolój át el fogadta.

Felelős: Ungi Jr5zsef polgármester
Határidő : közlésre azowtal

5, A GÖlÖlr,ór Hry,lrÁsos Tűzol,ró-pARANcsNorsÁc 20lg. Évt öxrontuÁxyz,lrtnBszÁnaor,ó"ll,

Ungi József:
A beszámoló megkÜldésre kenilt, a tűzoltóságtól személyes beszámoló nem lesz. Kérde zem atestületet, van e kérclés a megküldött beszámo'ióval kapcűlatbarr?
Amennyiben nincs, űgy azalábbiról kell dönteniink:

"Kéralezem a kéPvi,selói-telstú|letet, hogy Gö,Cöllői Hivcttáso,s Tűzoltó-parancsnokság2019. évi beszlánlolójclt a testülel'e,l tttdja e.foiadni?

Iklad KÖzség ÖnkormáinYzatának KéJlviselő-ter;tülete 6 iigen, 0 nem szavazattal, 0ta rtózko d ássn l .- egyh an6;ú lag -,el ftl ga djil az aláb brit :

28 l2020.(vil.03.; Öxr határ ozat
lklad község Önkormányzatképviselő-testüle te atíizelleni védekezésről, a műszaki mentésrőlés a tűzoltóságról szőlő 1996. evi xxxt. törvény :o.s iij ueteraeseie i|y.r.-..r atűzoltőparancsnoknak a település tűzvédelmi helyzet érői, attizviáelem érdekében tett intézkedésekrőlés az azzal kapcsolatos feladatokről szőlő 2019. évi b,:szímolóját elfogadja.

Felelős : Ungi Józ:sef polgármester
Határidő : közlésre azor.nal

6. EcyBrnr
Ungi József:
A vizelvezetésse] kaPcsolatos teendőket az elmúlt hetekben megkez<lte az önkorm ányzat, azátereszek tisztítása megtörtént, az árkok mélyítése a szabadság út Galgamácsa felőli szakaszán
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szintén. Az orvosi rendelő Magyar Fa|u pá|yéaata a vége felé közeleclik, a háziorvos
visszaköltözött a megújult rendelőbe, ahol még apróbb dolgok beszerzése várhatÓ, például

karnis, egy új szekrény a varóba.

Megkezdődött a Művelődési Haz tetőcseréje is, amellyel együtt a posta tetőfel:lése is megújul a

vállalkozó felajanlásanak köszönhetően, Az óvodában is folyamatban a babakocsi - beálló
tetőj ének kivitelezése.

A következő feladatok várnak ránk: azúj játszőtér körbekedtése; a kóbor állrrtok befogásanak

ügyintézése, a mellékutcákban, azűt szélénparkoló autók kérdése és a piacté,r befejezése.

A napokban köszöntöttük a település pedagógusait, ellátogattunk az Ővodába, iskolába és az ott

dolgozó pedagógusokat és kisegítő személyzetet is megköszöntöttiik pedagógus nap

alkalmából.

Budai József:
Nagyon jó volt résá venni, azpedig, hogy mi mentünk hozzájuk nagyon sz:ép gesáus volt a
visszaj elzések alapj an.

Ungi József:
Beadtuk a tewezett bölcsőde kiviteli terveit és készülnek a statikai tervek is. Hamarosan

indulhat a közbeszerzés.

Kiss Mónika:
A pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott, hogy augusztusban áttekintjiik az elfogadott

költségvetést és már a jövő évivel kell foglalkoznunk, hogy pontosan tudjunk: tervezni.

Ungi József:
Így van, komoly tervezést igényel a költségvetés például az ővoda tekintetébrln.

Mayer József:
Ha már szóba került az ővoda, 2}iZl-ben a NNÖ feladatvállalása tekintetében olyan
költségvetést kell készíteni, hogy az megfeleljen a jövőre néme. Es ebbenL a vezetőséget is
érdekeltté kell tenni.

Az LDU felé pontos és átlátható költség,uetést kell tervemi és leadni, mellyel bizonyítjuk, hogy

megfelelő kondíciókkal rendelkezünk az óvoda működtetésének átvétdléhez, melyről a

polgármestenel és itt is egyeaetttink.

Ungi József: tekintettel arra, hogy töbll napirendi pont nincs, mindenkinek megköszönöm a

megjelenést és a Képviselő-testület nyíl,! ülését bezárom.

K. m. f.,
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